
     
Verslag Algemene Ledenvergadering   Datum: 13–12-2022 Tijd: 20.00 uur 
                     Loca?e: Kerk HH Dorpsstraat 9. 1769HA 

Agendapunt Categorie

1 Opening en welkom Johan heet de 12 aanwezigen welkom en heeft 
vĳf afmeldingen. De andere ruim 90 leden 
vonden het blĳkbaar te koud om hun holletje te 
verlaten.

2 Verslag vorige ALV Vastgesteld door de vergadering; geen 
aanmerkingen.

3 Het jaarplan en begro:ng 2023 Het jaarplan is sober en zakelijk en men kan zich 
er in vinden. Ferre vertelt dat Paul hem er op 
heeE gewezen dat de afdracht van raadsleden EN 
de wethouder hoger zouden moeten zijn dan het 
bedrag dat Ferre nu opneemt in zijn begro:ng. 
Al:jd fijn als er geld bij komt. De vergadering gaat 
evengoed akkoord met de begro:ng, na de 
toezegging van Ferre dat afdracht wordt 
aangepast. 
Het Archief heeE de fin.boeken van de afdelingen 
Niedorp, Wieringen, Wieringermeer en Anna  
Paulowna aangenomen van Elbert. Onze dank 
voor zijn inspanning.  
Ferre licht kort het plan  voor een energie Coop 
toe.Het staat in de kinderschoenen maar we doen 
stappen. 

4 De verkiezingen waterschap en 
provinciale staten

Fijko vertelt dat 12 november :jdens de ALV van 
het gewest een mooie lijst is vastgesteld door de 
vergadering. Dat Marjan Leijen, die nu bestuurder 
is in het waterschap, lijsPrekker is geworden. De 
campagne zal zich richten op uitleg wat het 
waterschap doet en hoe belangrijk dat is voor 
ons. Dat met de PvdA in het waterschap de kans 
groter is dat de kosten eerlijk zullen worden 
verdeeld. Fijko heeE er zin in en wil graag 
langskomen om te vertellen waarom de PvdA 
belangrijk is in het Waterschap.



4 De verkiezingen waterschap en 
provinciale staten

Naar aanleiding van Fijko’s betoog ontstaat er 
discussie over verkiezingen en zichtbaarheid. Bert 
vraagt zich af waar de PvdA voor staat en stelt dat 
de par:j onzichtbaar is op allerlei dossiers maar 
dan wel weer in het nieuws komt met gedoe rond 
Arib. RJ geeE aan dat de campagne sterk digitaal 
is en dat er wel degelijk van alles gebeurt, maar 
dat het landschap binnen de par:j misschien wel 
net zo grillig is als daarbuiten. Het is preUg dat er 
zo betrokken wordt gediscussieerd; dat scherpt de 
mening en maakt vaak meer helder wat we 
moeten communiceren.

5 De bevindingen van de frac:e en 
wethouder

Mark zegt dat het goed gaat. Er is een goede 
chemie in het college en het vertrouwen groeit. 
De portefeuille past hem goed en verschillende 
projecten weten ze vlot te trekken. 

Sylvia kan beamen dat de sfeer goed is en verwijst 
naar vrijdag 9 december waar de coali:e een 
‘heidag’ had. 
Het Raadscafe wat nu zijn aErap heeE gehad in 
‘tVeldt bevalt goed. Inwoners komen vaak met 
vragen waar je niks mee kunt omdat je er als raad 
niet over gaat, maar je hoort wel waar burgers 
tegen aanlopen en mee ziPen. Zo komen er dan 
weer vragen waar je wel iets mee kunt. 

Zowel raad als college waren overvallen door de 
energievisie van het Rijk. Eigenlijk passeren ze 
hiermee de gemeente en de Provincie. Er blijkt uit 
dat het Rijk de Gemeente HK ziet als zoekloca:e 
voor een energie hub. Denk dan aan enorme trafo 
sta:ons, waterstoffabriek en zware 
hoogspanningsmasten. Probleem is dat je er als 
gemeente weinig aan kan doen maar college en 
raad zullen zeker flink wisselgeld eisen. 

De frac:e is blij met de raadsvoorstellen over het 
noodfonds voor maatschappelijke instellingen en 
een ondersteuningsfonds. Deze voorstellen 
komen voort uit een mo:e die de PvdA heeE 
ingediend om lagere inkomens (150% van het 
Minimum) te helpen. 



6 Afslui:ng met borrel en hapje Johan bedankt iedereen voor zijn inbreng en 
biedt iedereen een drankje en een hapje aan. 
Om 22.15 hielp iedereen nog even opruimen 
en gingen we op huis aan.


